
Kommunaludvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 19. december 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Vil ministeren redegøre for præcis, hvor mange grundejere der har oplevet en
stigning i ejendomsskatten som følge af lov nr. 581 af 18. juni 2012 (lov om
ændring af lov om kommunal ejendomsskat), om dette antal er identisk med
de 38.000 ejendomme, der blev nævnt under behandlingen af lovforslaget, og
mener ministeren, at loven dermed har levet op til intentionerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).

På udvalgets vegne

Marlene Borst Hansen
formand
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